
Protokoll styremøte LRKK  

Dato/Tid 11.01.2024 kl 19:00-21:00 

Sted Fabrikken 

Tilstede Anders, Hilde, Else Marie, Pete, Jan, Jens Uwe 

Forfall Mariann 

Referent Hilde 

Møtets hovedhensikt og fokus: 
Planlegge årsmøte 

 
 

1. Fremdriftsplan Årsmøte 

Fremdriftsplan og oppgavefordeling ble gjennomgått  

Jan har hatt møte med valgkomiteen og informert om status.  

Frist for utvalgene til å komme med innspill til budsjett og årsberetning: 28.01.2024 

Hilde sender melding til utvalgene. 

Årsberetning sendes til Anders 

Innspill til budsjett sendes til Jens Uwe 

 

Uformell del/ medlemsmøte (Jan)  

 Utvalgene presenterer sine årshjul/terminlister 

 Padleled Innlandet? 

 Etablere anleggsutvalg? 

Hilde sender informasjon om forventning om presentasjon av årshjul/terminlister sammen 

med årsberetning og budsjett. 

 

 

2. Status på kontrollutvalgets merknader i 2023 
Regnskap 

 Langsiktig plan for utvikling av klubben: Styret har tatt initiativ til å utvikle anlegget på 

Vingnes. 

 Renteinntekter økes betraktelig ved at en, etter styrets vurdering, forsvarlig andel av 

egenkapitalen er plassert i høyrentekonti. 

 

Forvaltning 

 Det ble våren 2023 innhentet flere tilbud på forsikring. Resultatet er at avtale med 

Gjensidige videreføres i forbedret utgave/lavere premie. 

 Krav knyttet til GDPR i forhold til digital rologg avveter innstallering av ny dataplattform. I 

ny plattform er databehandleravtale med Rologg er etablert.  

‘Personvernerklæring i LRKK’ publiseres i disse dager på klubbens hjemmeside. 

 HMS dokumenter ble sendt til høring hos utvalgene, vinteren 2023. Oppdaterte 

dokumenter ble publisert på klubbens hjemmesider i mars 2023. 

 Dokumentasjon på at deltakere på kurs har fått tilstrekkelig informasjon om sikkerhet i 

forkant av kurs er ikke innført i 2023. Styret undersøker hvilke krav som stilles i NPF. 



3. Utvikling av anlegg 
Hva: 

 Sanitæranlegg 

 Universell utforming 

 Flom 

 

Hvorfor: 

 Økt besøk gjennom Padleled Innlandet 

 Medlemmene etterspør sanitæranlegg  

 Store utfordringer i forhold til beliggenhet og flomfare 

 

Hvordan: 

 Prosjektmøte 

 Forslag til prosjektgruppe som jobber vider 

 

Vi har hatt 1 møte med medlem og arkitekt Sam Hughes. Sam er positiv til å bistå klubben 

med kompetanse på profesjonelle vilkår (forslag til evt. nybygg som tar høyde for fremtidige 

flomutfordringer og ivaretar fremtid brukerbehov). 

 

Styret, ved Jens Uwe forbereder et foreløpig budsjett som brukes for å søke midler. 

 

Styret nedsetter en prosjektkomité som sammen med Sam skal: 

 Utarbeide forslag til nybygg som kan presenteres for styret (og evt. medlemsmøte) 

høsten 2024  

 Bistå med innhenting av reguleringsplaner, regler og annen info. 

 Søke godkjenning i relevante instanser 

 Lage plan for finansiering og drift av bygget 

 Søke midler  

 Finne prosjektleder for byggeprosessen (om årsmøtet 2025 vedtar bygging) 

 

Sam kan komme på årsmøtet og presenterer seg selv og bedriften, slik at medlemmene får 

et godt beslutningsgrunnlag. 

 

 

4. Eventuelt 
 

Medlemsregister 

Ny tillitsvalgt i klubben bidrar med ajourføring av medlemsregister og Rokort. 

 

Representanter til samarbeid med naboklubber rundt Mjøsa 

Trond Karlsen, Flattvann/hav? 

1 styremedlem 

 

Sikkerhetskurs 

Vi forventer et fremtidig krav om at aktivitetsledere skal ha livredningskurs. 

Styremøtet har vedtatt at kursavgift dekkes av klubben 

Mulig lokalt kurs med lokal instruktør: Trond Glesaaen 

 

 



Forslag om å utvide styret med ett fast medlem 

Styret forespør kontrollutvalget om dette 

 

Barnas Turlag 

Vi har fått en henvendelse fra Barnas Turlag i Lillehammer ang. om vi kan være med å 

arrangere en dag med kajakkpadling.  

Med bakgrunn i at vi på lang sikt ønsker å satse mer på barn og unge, stiller vi oss positive 

til et slikt arrangement.  

Vi presiserer at vi per nå ikke har en struktur for et videre opplegg for barneaktiviteter på 

flattvann/hav. 

Foreslår en dag i august. 

 

Oversikt etter flommen 

Det foreligger detaljert oversikt fra Per Tore. Denne suppleres med siste utlegg 

Hvem rapporterer siste kostnader til forsikringsselskap? Per Tore 

Fra Jan: Faktura fra Grimstad ang. rydding av utearealer er godkjent av styret 

 

Medlemsmøte/klubbkveld? 

Bilder og erfaringsutveksling 

Oddbjørn Flaa? 

Kan naustet brukes? 

April? 

 

 

 


